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FÖRSLAG TILL BESLUT 

 

Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar att 

 

1.  som svar på remissen till kommunstyrelsen överlämna och åberopa 

detta tjänsteutlåtande, 

 

2. förklara paragrafen för omedelbart justerad. 

 

 

 

Åke Roxberger 

Tjf. förvaltningschef 

 

 

Sammanfattning 

 

Kommunstyrelsen har utsänt på remiss ett förslag till Vision Järva 2030 

(Järvalyftet). Målbilden för Järvalyftet är bra boende och mer varierad stadsmiljö, 

trygghet i vardagen, stärkt utbildning och bra språkundervisning, fler jobb och 

ökat företagande. Under rubriken bra boende och mer varierad stadsmiljö ingår 

bland annat att bra mötesplatser för föreningar, kultur och idrott, som förstärker 

och utvecklar Järvas mångfald.  

 

Förvaltningen har under den senast tioårsperioden studerat möjligheten till att 

anlägga flera idrottsanläggningar inom Järvaområdet och delar visionens 

framställning om behovet av fler idrottsanläggningar inom stadsdelarna i Järva.  

 

Förvaltningen anser att det inom de närmaste åren är viktigt att det byggs flera 

fullstora idrottshallar, att arbetet med att förse flera av fotbollsplanerna i området 

med konstgräs fortsätter samt att iordningställa några sportfält på Järva friområde. 
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Anläggandet av ett nytt bassängbad i anslutning till Eggeby Gård vore angeläget. 

Det befintliga anläggningsbeståndet skulle behöva vidareutvecklas och 

moderniseras, t.ex. Spånga idrottsplats och Tensta sim- och idrottshall. 

 

På längre sikt, 10 – 15 år, är det viktigt att planerna för Järva friområde realiseras 

såsom anläggande av en ny ridanläggning i anslutning till Eggeby Gård, fler 

sportfält och att en skidtunnel byggs.  

 

Förvaltningen anser att Vision Järva 2030 ur ett idrottsperspektiv är spännande och 

intressant och att den i huvudsak överensstämmer med förvaltningens egen 

planering för en utveckling av idrottsanläggningar inom Järvaområdet. Idrott är en 

stor integrerande faktor som är viktig att ta till vara och vidareutveckla.  

 

 

Utlåtande 

 

Ärendet 

 

Kommunstyrelsen har utsänt på remiss för yttrande senast 2008-10-28, ett förslag 

till Vision Järva 2030 (Järvalyftet). Remissen bifogas, bilaga 1.  

 

Efter det att remissen inkom till förvaltningen har den kompletterats med följande 

frågeställningar: 

 

 Vad är bra, vad ska bort och vad saknas i förslaget? 

 Vad gör ni just nu inom Järvalyftet, som borde finnas med i visionen? 

 Vad vill ni göra under de närmaste åren? 

 Vad vill ni ha gjort på lite längre sikt, under de kommande 10 – 15 åren? 

 

Ärendets beredning 

 

Ärendet har beretts av planeringsavdelningen. 

 

Remissen 

 

Enligt beslut i Järvalyftets båda styrgrupper vintern 2007 – 2008 har 

stadsledningskontoret, i samarbete med bland andra stadens tekniska förvaltningar, 

utarbetat ett förslag till Vision Järva 2030. Förslaget vill ge en samlad bild av det 

som kan uppnås med Järvalyftet. Målbilden för Järvalyftet är bra boende och mer 
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varierad stadsmiljö, trygghet i vardagen, stärkt utbildning och bra 

språkundervisning, fler jobb och ökat företagande.  

 

Under rubriken bra boende och mer varierad stadsmiljö ingår bland annat att bra 

mötesplatser för föreningar, kultur och idrott, som förstärker och utvecklar Järvas 

mångfald.  

 

Vision Järva 2030 är tänkt som ett underlag för en dialog mellan myndigheter och 

organisationer, företag och föreningar om Järvas framtid och mest av allt för en 

diskussion med alla som bor och verkar i Järvastadsdelarna.  

 

Förvaltningens synpunkter 

 

Förvaltningen har under den senast tioårsperioden studerat möjligheterna till att 

anlägga flera typer av idrottsanläggningar inom Järvaområdet och delar visionens 

framställning om behovet av fler idrottsanläggningar. Förvaltningen har under den 

senaste tidsperioden byggt bland annat Husbybadet, Husby ishall och Spånga 

fotbollshall samt anlagt fem konstgräsfotbollsplaner inom Järvastadsdelarna.  

 

Idrottsnämnden behandlade 2003-06-18 ett remissvar avseende förslag till 

inriktningsbeslut för Järva friområde. Remissen föreslog bland annat 

iordningställande av sex lek- och sportfält (Granholmen alternativt Elinsborg, 

Eggeby, Rinkeby, Ärvinge, Granby och Akalla), anläggande av ett tempererat 

bassängbad och ny ridanläggning vid Eggeby Gård, utveckling av 

golfverksamheten respektive motocross vid Hägerstalund och utveckling av 

discgolfen vid Granholmstoppen.  

 

Förvaltningen har efter idrottsnämndens beslut 2003 studerat möjligheten till att 

bygga en fullstor idrottshall i anslutning till Hjulsta bollplan, bygga ut 

Ärvingehallen med en fullstor idrottshall, anlägga en 11 – manna 

konstgräsfotbollsplan med en mindre läktare på Stenhagens bollplan. I 

förvaltningens långsiktiga investeringsplanering finns även ett förslag om att 

anlägga en skidtunnel inom Järvaområdet.  

 

Förvaltningen arbetar för närvarande med projektering avseende anläggande av en 

7 – manna konstgräsfotbollsplan, skolidrottsytor (löpning, längdhopp, tresteg och 

kula) och tre streetbasketplaner på Elinsborgs bollplan i Tensta. Detta arbete sker i 

samråd med exploateringskontoret och Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning. 

Projektet är planerat att utföras under 2009. Vidare pågår programarbete för en 
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upprustning och modernisering av Tensta sim- och idrottshall med 

genomförandestart under 2009. 

 

Förvaltningen anser att det inom de närmaste åren är viktigt att det byggs flera 

fullstora idrottshallar t.ex. i anslutning till Hjulsta bollplan. Vidare bör arbetet med 

att förse fler fotbollsplaner i området med konstgräs fortsätta samt att 

iordningställa några av de föreslagna sportfälten och att ett nytt bassängbad 

anläggs i anslutning till Eggeby Gård. Det befintliga anläggningsbeståndet skulle 

behöva vidareutvecklas och moderniseras, t.ex. Spånga idrottsplats och Tensta 

sim- och idrottshall. 

 

På längre sikt, 10 – 15 år, är det viktigt att planerna för Järva friområde realiseras 

såsom anläggande av en ny ridanläggning i anslutning till Eggeby Gård, fler 

sportfält och att skidtunneln byggs.  

 

Förvaltningen anser att Vision Järva 2030 ur ett idrottsperspektiv är spännande och 

intressant och att den i huvudsak överensstämmer med förvaltningens egen 

planering för en utveckling av idrottsanläggningar inom Järvaområdet. Idrott är en 

stor integrerande faktor som är viktig att ta till vara och vidareutveckla.  

 

SLUT 

 

Bilagor: 

 

Bilaga 1,  Remiss avseende förslag till Vision Järva 2030 (Järvalyftet) Dnr 

2070/2008 

 


